
Komise pro kulturu a kulturní dotace Rady města Beroun

Zápis č. 1/2019
ze zasedání Komise pro kulturu a kulturní dotace Rady města Beroun, konaného

dne 24. 1. 2019
od 16:00 hodin KD Plzeňka

m^m"Í;Lenka Kuhar Daňhelová^ Radek Dolejš, Jiří Filip, Mgr. Karolína Fraňková, Mgr. Ivan Kus,
uxDr^K_ateřina Táb.orská'hg-,Martin Tuček, Mgr. Pavel Veselý, Mgr. Bohumila" VoTáčová,'Mgr'

Tomčo, Ing. Simona Boldi, Mgr. Květuše Slavíková " w --- --. ",

clenwekTJS elLenka Kuhai;Daňhelová, Radek Dolejš, Jiří Filip, Mgr. Karolína Fraňková, Mgr.
LKŮS' MUDr- Kateřina Táborská' In§- Martm Tuček, Mgn' Pa7el Ves"e'Íy,

" 

MgrrB ohumÍÍa

Další přítomní: Mgr. Dušan Tomčo, Ing. Simona Boldi, Mgr. Květuše Slavíková, Zdeněk Veselý.
Omluveni:

Zapisovatel: Ing. Simona Boldi, Mgr. Květuše Slavíková
Ověřovatel zápisir MUDr. Kateřina Táborská

Program jednání:
l. Zahájení
2. Schválení programu jednání
3' Informace °plnění usneseníz Predešlého jednání a zjednání zastupitelstva a rady města

o přípravě Mezinárodního hudebního festivalu Tál ichů v Beroun
5. Informace o plánovaných kulturních akcích 2019
6. Proj ednání tématu MKC
7. Různé

Jednání:

K bodu l Zahájení

Jednání komise zahájila její předsedkyně Lenka Kuhar Daňhelová. Uvítala všechny přítomné a
představila nového člena komise Mgr. Pavla Veselého.

K bodu 2 schválení programu jednání

Předsedkyně komise představila program jednání, který oproti původnímu návrhu rozšířili členové o
terna připravované akce Mezinárodního hudebního' festivalu Talichův Berounka "informací' o

kulturních akcích v roce 2019.

Usnesení: Komise pro kulturu a kulturní dotace schvaluje program jednám.

Wasoyam: jednohlasně schválen.



K bodu 3 Informace o plnění usnesení z předešlého jednání a z jednání
zastupitelstva a rady města

Informace z RM Beroun zde dne 28. 11. 2018:

1052/2/RM/2018 Smlouva o vzájemné spolupráci - pracovní listy

I. Rada města souhlasí

s uzavřením smlouvy o vzájemné spolupráci mezi městem Beroun a spolkem Svatá Ludmila
1100 let, z. s., se sídlem Za Lužinami 108433, Stodůlky, 155 00 Praha 5, IČ: 04924479, jejímž
předmětem je využití sady pracovních listů vzniklých k příležitosti konference "Od svaté
Ludmily k dnešku" oběma smluvními stranami, v předloženém znění.

1053/2/RM/2018 Smlouva o spolupráci při zajištění systému využití vratných vánočních hrnků

I. Rada města souhlasí

s uzavřením smluv o spolupráci s níže uvedenými subjekty, jejichž předmětem je spolupráce při
zajištění systému využití vratných vánočních hrnků v období 2. 12. 2018 - 20. 12. 2018, v
předloženém znění.

. Roman Sládek, s. r.o., se sídlem Na Tržišti 575/12, 266 Ol Beroun-Město, IC:
02099918;

. Antonín Kaiser, se sídlem Masarykova 25, 273 04 Kačice, IČ: 06123325;

. Doba medová, s. r.o., se sídlem Husovo nám. 175, Beroun-Centmm, 266 Ol Beroun;
IČ: 24804304;

. Mgr. Martin Onderka, se sídlem K Dědu 1700, 266 Ol Beroun - Beroun-Město, IČ:
13754572.

1054/2/RM/2018 Vyhodnocení žádostí podaných do dotačního programu "Poskytování dotací na
kulturní činnost ve městě Beroun v roce 2019"

I. Rada města bere na vědomí

zápis zjednání komise pro kulturu a kulturní dotace č. 6/2018 ze dne 19. 11. 2018, vč. jeho
příloh.

II. Rada města bere na vědomí

Plán práce komise pro kultům a kulturní dotace pro rok 2019.

III. Rada města souhlasí

s poskytnutím dotací z rozpočtu města Beroun na kulturní činnost v letech 2019 a 2020 podle
návrhu

zpracovaného komisí pro kultům a kulturní dotace ze dne 19. 11. 2018.

IV. Rada města doporučuje zastupitelstvu města
schválit poskytnutí dotací na kulturní činnost v letech 2019 a. 2020 podle návrhu zpracovaného
komisí pro kulturu a kulturní dotace ze dne 19. 11. 2018, včetně uzavření veřejnoprávních
smluv na jejich
poskytnutí s jednotlivými žadateli.

1065/2/RM/2018 Materiál na stůl - Členství ve spolku Svatá Ludmila 1100 let, z.s.

L Rada města souhlasí



s přihlášením města Beroun za člena spolku Svatá Ludmila 1100 let, z.s, za dodržení
podmínJíy, že členský příspěvek bude ve výši 20. 000, - Kč ročně, a doporučuje Zastupitelstvu
města Beroun přijmout obdobné usnesení.

Ze zasedání Zastupitelstva města Beroun dne 19. 12. 2018

Usnesení č. 124/2018
Zastupitelstvo města Beroun:

I. souhlasí s poskytnutím dotací z rozpočtu města Beroun na kulturní činnost v letech 2019 a 2020
podle návrhu zpracovaného komisí pro kultům a kulturní dotace ze dne 19. Íl. 2018, včetně uzavření
veřejnoprávních smluv na jejich poskytnutí.

íl. bere na vědomí odůvodnění rozdělení dotací na kulturní činnost, které předložila Komise
kulturu a kulturní dotace.

Usnesení č. 131/2018

Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s přihlášením města Beroun za člena spolku Svatá Ludmila

\l°°let' z-s-'za dodržení Podmínky, že členský příspěvek bude ve výši 20. 000, - Kč ročně,-k-l'."L

Ze zasedání Rady města Beroun dne 9. l. 2019

2/4/RM/2019 Smlouva o spolupráci při udílení cen TRILOBIT
I.Rada města souhlasl^uzavřením Smlouvy o spolupráci mezi městem Beroun, Městským kulturním
^ntremBeroun'Ič:. 00335371Lslsídlem Holandska 118, Beroun-Centrum7266 oT Beroun aČeským

a televizním svazem FITES, z.s., IČ: 00417530, se sídlem Korunovační 164/8, 170 00 Praha
7, v radou města upraveném znění.

Ze zasedání Rady města Beroun dne 23. l. 2019

31/5/RM/2019 Záštita starostky města Beroun nad Regionálními ozvěnami MFF Praha -
Febiofest

I.Rada města a starostka _města souhlasí s poskytnutím Záštity starostky města Beroun nad
^Regioná!ními ozvěnami/MFF-praha.~ Febiofest" Jejímž pořadatelem je Mezinárodní filmový festival
Praha-Febiofest, s. r. o., IČ: 26721546, se sídlem Růžová 951/13, 110 00 Praha l, kteréže uskuteční've
dnech 3. -5. dubna 2019. -, --------.,

Usnesení: Komise pro kulturu a kulturní dotace vzala přehled usnesení na vědomí.

K bodu 4 Informace o přípravě Mezinárodního hudebního festivalu
Talichův Beroun

Předsedkyně^ komise vyzvala pana Mgr. Ivana Kuse k předání informací o průběhu příp
Mezinárodního hudebního festivalu Talichův Beroun.

%^_Ivan. KŮS piÍdstayu současny stav přípravy Infonnoval o tom, že je již připravena dramaturgie
.
c!llh.o. í)rog. ra"?u" začátkem února Proběhne schůzka ke schválení dramaturgie. Program je připraven,
?_d, ičn,ě T bude zahaJovat Prologem v kostele sv. Jakuba, dále budou probíhat doprovodné akce pro
? i0 -. ^Í°^^tevreny^alerÍe mtsta' Náklady na předchozí ročník 2018 byly ve výši 1.200.000Kč (z
toho 478-965KČ PřisPělo město Beroun, z toho 721.035Kč se vybralo prostřednictvím'sponzorských
darů, z dotace a z prodeje vstupenek).



Do budoucna se zvažuje možné předání realizace celé akce do mkou subjektu, který by organizačně
celou akci realizoval pod záštitou města Beroun. Cílem je ekonomické osamostatnění, vyšší kvalita
interpretů. Proběhne setkání s manažerkou hudebního festivalu Dvořákovo Příbramsko.
Mgr. Kus zdůraznil, že festival po celé období realizace má velmi kvalitní a stálé publikum
posluchačů.

Mgr. Ivan Kus požádal Mgr. Karolínu Fraňkovou o poskytnutí informací o průběhu doprovodných
akcí pro žáky.

Mgr. Karolína Fraňková informovala o pořádání besed žáků s interprety, o pořádání výjezdů do
Rudolfina - workshopy, koncerty. Sdělila, že je o tento druh doprovodných akcí ze strany žáků velký
zájem.

Pan Radek Dolejš navrhl pořádání dětského "Talichova Berouna".

MUDr. Kateřina Táborská na to reagovala tím, že doporučuje spíše využít již stávajících uskupení
jako například Klub přátel hudby a využít jejich potenciál a více je zapojit.

Mgr. Ivan Kus poznamenal, že s panem Viktorem Korčekem již v roce 2001 připravovali 0. ročník
dětské verze "Talichova Berouna". Samotná realizace akce se bohužel zastavila po proběhnutí voleb.
Reagoval dále na návrh paní MUDr. Kateřiny Táborské, s tím, že plánují Klub přátel hudby více
zapojit a využít je jako volnou součást Festivalu.

Závěrem Mgr. Ivan Kus sdělil, že informace k Mezinárodnímu hudebnímu festivalu Talichův
Beroun půjde do Rady města.

Předsedkyně komise Lenka Kuhar Daňhelová se zeptala, zda bude koncert kvarteta slovinské
filharmonie koncert součástí Mezinárodního hudebního festivalu Talichův Beroun.

Mgr. Ivan Kus potvrdil, že tomu tak bude. Podrobnosti budou ještě řešeny na společném setkání.

Předsedkyně komise Lenka Kuhar Daňhelová informovala, že navrhla nakladatelství Academia
k vydání knihu prof. Jemeje Weisse Čeští hudebníci ve Slovinsku v 19. a na začátku 20. století, kterou
loni představil během své přednášky v rámci festivalu Talichův Beroun. Nakladatel souhlasil, vydání
knihy je předběžně plánováno na rok 2020/21, poté co LKD odevzdá překlad a nakladatel s autorem
zajistí finance na vydání. Navrhla promyslet možnost spoluúčasti Berouna, neboť knihu by mohl
využít pro promo své a festivalu Talichův Beroun.

MUDr. Kateřina Táborská se dotázala, kam až chceme s obsahem a celkovou podobou
Mezinárodního hudebního festivalu Talichův Beroun dojít.

Mgr. Martin Tuček se k tomuto zeptal, kdy se předpokládá uskutečnění předání organizace
Mezinárodního hudebního festivalu Talichův Beroun do rukou jiného subjektu, viz diskuze
v úvodu tohoto tématu.

Mgr. Ivan Kus reagoval na oba dotazy s tím, že je ještě nutné probrat + a - celého návrhu a následně
se teprve rozhodne, jaká bude celková koncepce vypadat.

Předsedkyně komise Lenka Kuhar Daňhelová ukončila diskuzi nad tématem Mezinárodního
hudebního festivalu Talichova Berouna.

K bodu 5 Informace o plánovaných kulturních akcích 2019



Ing. Simona Boldi představila plánované kulturní akce Odboru školství a volnočasových aktivit a
MKC na rok 2019. Informovala o nově přidaných akcích na letošní rok a to: 25. 4. 2019 Den země
(malování dětí na náměstí) a l. 6. 2019 Na kole dětem (pan Zimovčák a podpora onkologicky
nemocných dětí; akce bude navazovat na průvod vévody Štěpána; v KD Plzeňka bude probíhat
v rámci této akce přednáška). Dále sdělila, že program Svaté Ludmily bude probíhat v letošním roce
stejně jako v roce 2018 jen v menším měřítku.

Radek Dolejš zeptal se na to, jakou podobu budou mít letošní Letorosty.

Ing. Simona Boldi reagovala sdělením, že realizaci zaštituje příjemce dotace s tím, že se plánuje
střídání tennínů pořádání jednotlivých akcí/koncertů mezi Berounem a Královým Dvorem.

Mgr. Dušan Tomčo sdělil, že již proběhla schůzka se starostou Králova Dvora Petrem Vychodilem.
Spolupráce mezi Berounem a Královým Dvorem se k tématu střídání kulturních akcí stále ještě řeší.
Mgr. Karolína Fraňková se dotázala Mgr. Dušana Tomča na existenci aplikace pro účely
propojení informací o plánovaných kulturních akcích.

Mgr. Dušan Tomčo reagoval s tím, že nyní je aplikace v řešení. V současnosti existuje
přehled na stránkách města Beroun a na stránkách MKC.

Předsedkyně komise Lenka Kuhar Daňhelová navrhla možnost zasílání hromadných emailů
prostřednictvím registrace uživatele do monitoringu na stránkách města. Sdělila, že toto již
před časem fungovalo a považuje to za dobrý způsob.

Ing. Simona Boldi reagovala, že je přehled kulturních akcí částečně vidět na webu města.

MUDr. Kateřina Táborská poznamenala, že by bylo dobré propojit existující registry
přehledů kulturních akcí v Berouně do jednoho.

Mgr. Dušan Tomce tento záměr potvrdil.

Mgr. Martin Tuček upozornil na nefiinkčnost QR kódů na stránkách města a požádal o
opravu.

Mgr. Dušan Tomčo poděkoval za upozornění a sdělil, že zajistí nápravu.

Předsedkyně komise Lenka Kuhar Daňhelová ukončila diskuzi nad tématem a navrhla přejít
k problematice MKC.

K bodu 6 Projednám tématu MKC

Předsedkyně komise Lenka Kuhar Daňhelová před předáním slova paní Mgr. Bohumile Vokáčové,
která poslala před jednáním komise témata k diskuzi, poukázala na to, že kulturní komise není
finanční ani kontrolní výbor, a měla by se soustředit především na zkvalitňování komunikace s MKC a
zlepšování kulturní nabídky ve městě; v tomto duchu projednávaný bod vnímá a bude se v tomto
rámci snažit udržet diskuzi.

Mgr. Ivan Kus podotkl, že v plánu práce na rok 2019 máme problematiku MKC v programu až
v březnu/ dubnu a to právě z důvodu, že ještě není hotová Závěrečná zpráva o činnosti za rok 2018.

Mgr. Dušan Tomce poděkoval Mgr. Bohumile Vokáčové za zaslání témat.



Předsedkyně komise Lenka Kuhar Daňhelová reagovala na poznámku Mgr. Ivana Kuse s tím, že
téma MKC bude dnes projednáno jen z pohledu toho, co aktuálně nefunguje, nebo by se dalo zlepšit.

M:gr. Bohumila Vokáčová shrnula obsah témat, co poslala.

Předsedkyně komise Lenka Kuhar Daňhelová reagovala na podněty uvedené v tématech od Mgr.
Bohumily Vokáčové s tím, že se domnívá, že MKC se snaží prostory nově připravované Klubové
scény pozitivně rozvíjet kulturní prostředí v Berouně. Sdělila, že při schůzce nad plánovanou akcí
v Klubové scéně stačilo si s kolegy z KD Plzeňka vysvětlit nejasnosti a vše pak následně proběhlo
v pořádku.

Mgr. Bohumila Vokáčová znovu shrnula nedostatky, které vnímala při Slavnostním večeru ke Dni
vzniku samostatného Čs. státu a udílem Cen města Beroun v roce 2018. Největší problém spathye
v nedostatku existence odpovědné osoby, která by dohlížela nad průběhem celé akce a to hlavně
z hlediska dodržování plánové časové kapacity určené na jednotlivé výstupy. Dále se vyjádřila k nově
otevřeným prostorám "Klubová scéna".

Předsedkyně komise Lenka Kuhar Daňhelová navrhla, aby během akcí pořádaných v KD Plzeňka
někdo (koordinátor, "inspicient") zajišťoval koordinaci jednotlivých bodů akce, aby probíhaly hladce.
Poté předala Lenka Kuhar Daňhelová slovo panu Zdeňku Veselému.

Zdeněk Veselý představil stmkturu MKC a její fiingování včetně personálních kapacit. K bodu 3 ze
zaslaných témat paní Vokáčové, vysvětlil současnou podobu vybavenosti Klubové scény a vysvětlil,
že se jedná zatím o zkušební provoz.

Jiří Filip reagoval na průběh diskuze. Dotazoval se na náplně a vytíženost provozního KD Plzeňka.

Zdeněk Veselý poznamenal, že provozní KD Plzeňky pracuje od 8:00 - 20:00 hodin a je plně vytížen,
roli organizátora akcí z hlediska časové kontroly by již kapacitně nezvládal. KD Plzeňka má 2
zaměstnance, kteří jsou celkově 100% vytíženi. Zároveň zmínil, že oběma zaměstnancům při realizaci
akcí také pomáhá on sám a ostatní zaměstnanci MKC (celkem 15 zaměstnanců).

Mgr. Ivan Kus požádal, aby se personální kapacity MKC řešily, až budou mít členové komise
k dispozici Výroční zprávu o činnosti MKC za rok 2018. Potvrdil také, že Slavnostní večer ke Dni
vzniku samostatného Cs. státu a udílení Cen města Beroun byl k závěru velmi zdlouhavý.

Předsedkyně komise Lenka Kuhar Daňhelová sdělila, že k programu Slavnostního večera ke Dni
vzniku samostatného Cs. státu a udílení Cen města Beroun bylo realizováno několik organizačních
schůzek včetně generální zkoušky. Doporučila, aby příště byli na schůzku pozváni všichni inteq^reti,
jelikož paní Mgr. Bohumila Vokáčová na schůzku nebyla pozvána, tak aby o celé akci všichni byli
dostatečně informováni.

MUDr. Kateřina Táborská shrnula, že všichni jistě souhlasí, že nutnost jedné odpovědné osoby pro
zajištění plynulosti akcí je nutné.

Mgr. Ivan Kus potvrdil a podotkl, zeje nutné se z předchozí zkušenosti poučit a zajistit nápravu tak,
aby k takovýmto situacím již nedocházelo.

Jiří Filip se dotázal Zdeňka Veselého na důvod zahájení úprav spodních prostor KD Plzeňka určených
pro Klubovou scénu před schválením rozpočtu pro MKC.

Zdeněk Veselý reagoval tím, že na základní úpravu prostředky, které měl, stačily. Podotkl, že jedinou
negativní odezvu od interpretů využívajících prostor Klubové scény měl pouze od paní Mgr.
Bohumily Vokáčové.
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MUDr. Kateřina Táborská potvrdila, že spodní prostory Klubové scény považuje za nádherné.

MUDr. Kateřina Táborská reagovala, že s ohledem na to, že je ve zkušebním provozu a zároveň
s přihlédnutím na to, že se obdobné akce konají již v prostorách Jiné kávy (Lomikámen) není nutné
hned toto považovat za finální stav. Je nutné, aby Klubová scéna měla propagaci, dostala se do
povědomí "Berouňáků".

Mgr. Dušan Tomčo na toto téma reagoval sdělením, že považuje prostory KD Plzeňky za pěkné. Při
současném stěhování osob žijících v Praze do Berouna je nutné přihlédnout i k tomu, že jsou "Pražáci"
zvyklí jezdit za klubovou scénou do Prahy. Tím, že je Klubová scéna v Berouně nová, je nutné ji
dostat do většího povědomí.

Mgr. Ivan Kus se dotázal na výzdobu zdí Klubové scény.

Zdeněk Veselý sdělil, že zdi budou vyzdobeny kolážemi z Radní zasedací místnosti města Beroun a
na úpravách se bude dále pracovat. Dále infonnoval, že klíče od scény mají k dispozici pouze spolky,
které pořádají pravidelná setkání. Pro koncerty platí jiná pravidla, neboť je zde aparatura, je potřeba
zajistit pořadatelskou službu atp.

Mgr. Dušan Tomce potvrdil a uvedl, že koláže budou MKC poskytnuty formou zápůjčky.

Mgr. Ivan Kus informoval, že by do dvou let měla vypršet smlouva mezi městem Beroun a
společností Astacus s.r.o. a MKC by pak mohlo dostat do správy také provoz kavárny a cukrárny
v KD Plzeňce.

Zdeněk Veselý upřesnil termín vypršení smlouvy. Smlouva vyprší 31. 12. 2020.

Mgr. Bohumila Vokáčová požádala, zda by bylo možné se vrátit k tématům, která poslala a to
konkrétně k možnosti zajištění posezení (lavičky) v prostorách Husova náměstí při pořádání
koncertních vystoupení.

Zdeněk Veselý se domnívá, že toto není možné zajistit s ohledem na umístění pódia na Husově
náměstí, kde by lavice spíše omezovaly, než byly ku prospěchu vzhledem k velkému množství
účastníků na náměstí. K posezení při koncertech je určeno nám. Joachima Barranda, kde je také
pódium.

Mgr. Ivan Kus reagoval, zeje nutné odlišit typy koncertů.

Předsedkyně komise Lenka Kuhar Daňhelová poděkovala Mgr. Bohumile Vokáčové a sdělila, že
komise bere návrh Mgr. Bohumily Vokáčové na umístění lavic při koncertech na vědomí. Závěrem
poděkovala všem přítomným za účast na prvním zasedání komise a požádala pana Zdeňka Veselého o
provedení členů komise spodními prostory Klubové scény.



K bodu 7 - Různé

Tento bod programu se obešel bez příspěvků. Po vyčerpání programu bylo jednání ukončeno v 18:15.
hod. Termín dalšího jednání prozatím nebyl stanoven.

Zapsala: Mgr. Květuše Slavíková / Ing. Simona Boldi
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Ověřil: (WJDr.Xateřina Táborská

Předsedkyně komise: Lenk^Kuhar Daňhelová
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